

Be different. Be you. Be Camelot.



FLEX WORK



PROJECT EXPERIENCE



NETWORKING



TEAM EVENTS



ESG COMMUNITY



SPORTS COMMUNITY

Camelot Management Consultants is a globally leading consulting specialist for value chain management in the process, consumer goods, and industrial manufacturing industries.

At Camelot, we believe that together we can create a better future for everyone. That's why our goal as a company is to assume social, economic and ecological responsibility.

To pursue further topics in the area of our Environmental, Social and Governance (ESG) performance and to prepare corresponding reports, we are currently looking for a ...

Working student (all genders) Environmental, Social and Governance Performance

15-20 h / week; at least 6 months; location Mannheim (occasional remote work possible); German language skills required

Make a difference.

- ▶ You will gain insights into an internationally active management consultancy
- ▶ You will actively support internal sustainability projects in the areas of social and ecological responsibility
- ▶ You will support our sustainability reporting (ESRS) right from the start
- ▶ You can expect an open and collegial atmosphere in a young team in which you can develop your own ideas
- ▶ We aim to assist you in your individual development
- ▶ There is the possibility of a subsequent collaboration after your studies

Bring your experience.

- ▶ You are studying business, economics or social sciences in at least the 5th bachelor semester or doing a master's degree, ideally with a focus on sustainability management
- ▶ Analytical thinking skills, a structured way of working and proactiveness
- ▶ Unconditional willingness to work in a team and in an international setting
- ▶ Very good knowledge of MS Office (especially PowerPoint and Excel)
- ▶ Very good communication and presentation skills in German and English
- ▶ Some basic knowledge of topics and tools such as ESG Reporting, GRI, EcoVadis, Integrity Next is an advantage
- ▶ Some experience - e.g. internships - in a management consultancy or in the area of ESG / sustainability is an advantage

Your contact:
Lisa Rothenhöfer, esg@camelot-mc.com

Be different. Be you. Be Camelot.



FLEX WORK



PROJECT EXPERIENCE



NETWORKING



TEAM EVENTS



ESG COMMUNITY



SPORTS COMMUNITY

Camelot Management Consultants ist der weltweit führende Beratungsspezialist für Value Chain Management in der Prozess-, Konsumgüter- und Fertigungsindustrie.

Wir bei Camelot glauben, dass wir gemeinsam eine bessere Zukunft für alle schaffen können. Deshalb ist es unser Ziel, sozial, wirtschaftlich und ökologisch nachhaltig zu arbeiten. Um weitere Themen im Bereich Environmental, Social und Governance (ESG) Performance voranzutreiben und entsprechende Reportings vorzubereiten, suchen wir zum nächstmöglichen Zeitpunkt eine/n...

Werkstudent (m/w/d) Environmental, Social and Governance Performance

15-20 Stunden / Woche; mindestens 6 Monate; Standort Mannheim (gelegentliche Arbeit im Home Office nach Absprache möglich); Sehr gute Deutschkenntnisse erforderlich

Das kannst du bewegen.

- ▶ Du gewinnst Einblicke in eine international tätige Unternehmensberatung
- ▶ Du unterstützt aktiv interne Nachhaltigkeitsprojekte in den Bereichen soziale und ökologische Verantwortung
- ▶ Du begleitest von Beginn an die Erstellung eines Nachhaltigkeits-Reportings (ESRS)
- ▶ Dich erwartet eine offene und kollegiale Atmosphäre in einem jungen Team, in dem du deine Ideen einbringen kannst
- ▶ Wir unterstützen dich in deiner individuellen Entwicklung
- ▶ Es besteht die Möglichkeit einer anschließenden Zusammenarbeit nach Beendigung deines Studiums

Das bringst du mit.

- ▶ Du studierst mindestens im 5. Bachelorsemester oder im Master Betriebs-, Wirtschafts- oder Sozialwissenschaften, idealerweise mit Vertiefung in Nachhaltigkeitsmanagement
- ▶ Analytisches Denkvermögen, eine strukturierte Arbeitsweise und Eigeninitiative
- ▶ Unbedingte Bereitschaft zur Teamarbeit und zur Arbeit in einem internationalen Kontext
- ▶ Sehr gute Kenntnisse in MS Office Anwendungen (insb. PowerPoint und Excel)
- ▶ Sehr gute Kommunikations- und Präsentationsfähigkeiten in Deutsch und Englisch
- ▶ Erste Kenntnisse von z.B. ESG Reporting, GRI, EcoVadis, Integrity Next sind von Vorteil
- ▶ Erste Erfahrungen - z.B. Praktika - in einer Unternehmensberatung oder im Bereich ESG / Nachhaltigkeit sind von Vorteil

Dein Kontakt:
Lisa Rothenhöfer, esg@camelot-mc.com